
Beste Afdelingsgenoten, 
 
Hierbij treffen jullie de eerste brief van het bestuur van de nieuwe divisie 10 van het AUMC aan. De 
vorming van die divisie is geaccordeerd door de Raad van Bestuur. In die divisie 10 gaan de 
afdelingen op van de vorige divisie J/K: klinische methoden en public health. Uitzondering is de 
medische psychologie; deze afdeling fuseerde al 2 jaar geleden met de VU en is ondergebracht in 
divisie 5. Het is de bedoeling van het bestuur van de nieuwe divisie om jullie met enige regelmaat 
te informeren; heb je tussen door vragen of opmerkingen, stap dan op iemand van het MT af. 
 
Op dit moment kan ik hier nog aan toevoegen, dat de voorgestelde wijzigingen in goed overleg met 
ons zijn voorgesteld, maar dat dat niet zonder enige pijn is verlopen. Ik wil graag nog even in gaan 
op twee, voor onze afdeling belangrijke zaken: 

1. Zoals jullie weten, heeft de sectie ethiek in onze afdeling altijd een belangrijke rol 
gespeeld en we verwachten, dat ze dat ook in de toekomst blijft doen. Dat geldt zowel voor 
het (gezamenlijke) onderwijs, als voor de research (bijvoorbeeld bij kwalitatief onderzoek 
en bij onderzoek naar de palliatieve zorg). Hoewel de voorgestelde nieuwe indeling logisch 
lijkt en dat waarschijnlijk ook kan zorgen voor toekomstbestendigheid en een meer centrale 
plaats in het gehele UMC, zien we de medewerkers van die sectie dus niet graag vertrekken. 
IK denk, dat we moeten zorgen, dat de goede relatie ook voor de toekomst behouden blijft. 
We zullen nog nadenken, hoe dat het beste vorm kan worden gegeven, maar een heel 
belangrijk ingrediënt blijft ieders persoonlijke betrokkenheid. Laten we die in ieder geval 
koesteren. 

2. De fusie tussen beide afdelingen. Aan de integratie van de afdelingen zullen we de komende 
tijd hard gaan werken. De MT’s vergaderen al enige tijd af en toe samen en zo langzaam 
beginnen we elkaar ook beter te leren kennen. Dat heeft geleid tot enige gezamenlijke 
initiatieven (in de huisartsopleiding, bij de coschappen en we doen al enige 
onderzoeksprojecten gezamenlijk). Wij hebben er daarbij nadrukkelijk voor gekozen om de 
samenwerking vooral inhoudelijk te benaderen. Nu breekt echter de tijd aan om –natuurlijk 
naast de inhoudelijke samenwerking- ook na te denken over een organisatorische integratie. 
De MT’s van beide afdelingen (incluis de MT’s van de opleidingen) zullen daarbij deze 
samenwerking vorm gaan geven. Op dit moment zijn we ons daarover aan het beraden; er 
staat nog weinig vast. Het enige dat wel vast staat is de samenvoeging van de afdelingen. 
We hebben daarbij het voordeel, dat de beide afdelingen erg op elkaar lijken wat betreft 
de organisatiestructuur en complementair zijn wat betreft de inrichting van de research. 
Het onderwijs van zowel de BaMa als de opleiding blijft voorlopig locatiegebonden. Wat 
betreft afdelingscultuur bestaat er een behoorlijk verschil, hoewel dat moeilijk in woorden 
is te vangen. Een voorstel voor de toekomstige inrichting zal de komende maanden worden 
ontwikkeld. 

 
Al met al ligt hier een aardige uitdaging en daarvoor moeten we geruime tijd uittrekken, denk ik.  
En ook hier geldt: spreek ons erop aan, overleg vooral ook af en toe binnen de eigen secties over 
hetgeen wenselijk is en kom met suggesties. En natuurlijk zullen we jullie goed op de hoogte 
houden. 
 
En dat allemaal midden in de vakantie. 
 
Vriendelijke groet, 
Henk van Weert 


